

NOTICE 通告

本中心編號：PM/GRPS/N072 -18



有關：登記以八達通咭繳付穿梭巴士車費事宜

茲通知各住戶，穿梭巴士將於4月1日起接受以已登記之八達通咭繳付車費。各住戶可於3月15日(星期四)起，帶同已填妥之申請表及所需登記之八達通咭，於客戶服務中心進行登記(辦公時間為星期一至星期日，上午9時至下午6時)。此外，為方便各住戶於措施推行前登記八達通咭，客戶服務中心將延長服務時間，詳情如下：

日期	服務時間	備註
3月15日至3月29日之 星期一至星期五	延長至晚上8時	延長之服務時間只提供八達通登記服務

本中心亦提醒住戶下列事項：

- 1) 系統只接受已登記之八達通咭繳付車費
- 2) 車票將於4月1日起停售，住戶仍可於本年12月31日前使用餘下之車票
- 3) 每戶之登記八達通咭上限為12張
- 4) 登記程序需時約數分鐘，請住戶耐心等待，或選擇人流較少之時間作登記
- 5) 關於措施之其他常見問題，已列於附件中

如對上述事宜有任何疑問或查詢，請致電2653 4040與客戶服務中心職員聯絡。

此致

大埔寶馬山各業戶



大埔寶馬山客戶服務中心 啟

2018年03月14日

*本通告將於2018年04月02日除下



NOTICE 通告

Our Ref.: PM/GRPS/N072-18

Date: 14 March 2018
To : All Owners of Grand Palisades



Re : Registration of Octopus Card for Shuttle Bus Fare Payment

Octopus Payment System of Shuttle Bus will be activated on 1 April and accept payment of the bus fare by a registered Octopus Card. Residents could fill in the application form and bring along your Octopus Cards for registration at the Customer Service Centre (CSC) starting from 15 March (Thursday) (Office Hours : 9 a.m. to 6 p.m., Monday to Sunday). And to facilitate the registration, CSC will extend the service hour as below:

Date	Service Hour	Remark
15 March to 29 March Monday to Friday	Extend to 8 p.m.	For Registration of Octopus Card Only

Moreover, we would like to highlight the below:

- 1) Octopus Payment System of Shuttle Bus accepts registered Octopus Card Only
- 2) Sale of shuttle bus ticket will be terminated w.e.f. 1 April, residents could use the remain ticket until 31 December 2018
- 3) Each unit can register up to 12 nos. of Octopus Card
- 4) Please be patient while waiting for the registration or do the registration in non-peak hour
- 5) For other details of the arrangement, you may refer to the attachment (you may contact us for the English Version)

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Customer Service Centre at 2653 4040.

Grand Palisades Customer Service Centre

*This notice will be removed on 2 Apr 2018

